

KAUNTER ASNAF PROJEK PELANGI FOOD AID

KAUNTER ASNAF BANTUAN MAKANAN DI DAPUR RAYA PRIHATIN. Demi mencipta generasi anak-anak yang insaf dan prihatin, RPWP...

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Khamis, 26 Julai 2018](#)

Umrah atau Haji dahulu

.
Pastinya peluang menjadi tetamu Allah ke Tanah Haram menjadi impian buat setiap ummat Islam. Ikuti perkongsian menarik bersama Ustaz [Shauqi Hasan](#) merungkai persoalan-persoalan berkenaan Ibadah Umrah dan Haji. Jom tambah ilmu

Umrah atau Haji dahulu?.Pastinya peluang menjadi tetamu Allah ke Tanah Haram menjadi impian buat setiap ummat Islam...

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Khamis, 2 Ogos 2018](#)

SUMBANGAN MAKANAN & HUB

KEBAJIKAN MELALUI PROJEK PELANGI

KESAN BAIK EMOSI YANG TENANG – PART 4

TIPS KEHAMILAN: KESAN BAIK EMOSI YANG TENANG – PART 4

ULASAN KHUSUS MINGGUAN WANITA TENTANG TIPS PARENTING AIP

LIVE – Pengasas AIP di BNC TV

SIARAN LANGSUNG PENGASAS AKADEMI INSAN PRIHATIN (AIP) DI BERNAMA NEWS CHANNEL TV.

**SIRI 21: NASIHAT-NASIHAH
SNOUCK HURGRONJE DALAM HAL-
EHWAL AGAMA (BAHAGIAN III) –
ASOSIASI PENDIDIKAN DAN
PENGATURAN GURU ISLAM.**

**TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI
IBU TERHADAP KECACATAN BAYI –
PART 3**

TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI IBU TERHADAP KECACATAN BAYI – PART
3

KESAN EMOSI IBU TERHADAP BAYI – PART 2

TIPS KEHAMILAN: KESAN EMOSI IBU TERHADAP BAYI – PART 2

TIPS MENANGANI TANTRUM VIDEO 1

PERAK PULA BAN USTAZ ZAMIHAN & ROZAIMI

**Saiful Nang di program Nine11
Bernama News Channel (BNC)**

TIPS PARENTING: KONFLIK BERTANYA & MENYAMPUK DALAM PENDIDIKAN ANAK-ANAK

TIPS PARENTING: KONFLIK BERTANYA & MENYAMPUK DALAM PENDIDIKAN ANAK-ANAK

ALLAH SURUH CARI JALAN, BUKAN CARI ALASAN

PARENTING TIPS #10 : AJAR ANAK BEKERJA

Anda mahu jadi golongan yang

mana?

DALAM BISNES ADA 3 GOLONGAN ORANG YANG MENGEJAR KEJAYAAN

.
GOLONGAN PERTAMA adalah mereka yang mencuba dengan sedaya upaya untuk mengubah nasib mereka dengan perniagaan untuk membina harta sebanyak mungkin.

.
GOLONGAN KEDUA adalah golongan pertama yang konsisten dan mampu melakar kejayaan lalu mengumpul banyak harta. Ini dipanggil orang kaya. Golongan ini selalu masuk Forbes dan menang award macam-macam

.
GOLONGAN KETIGA adalah orang kaya yang harta banyak tidak lagi memuaskan hati mereka lalu mereka berusaha untuk leverage atau berkongsi kekayaan itu dengan orang lain dan mereka tidak kisah langsung untuk hidup dalam sekadar kecukupan sahaja walaupun tidak mewah. Orang ini biasanya, berlumba-lumbalah harta untuk meluru ke kantungnya namun dia tetap salurkannya kepada yang lain. INILAH GOLONGAN ORANG BERJAYA!

.
Dalam dunia, kita selalu nampak kolam dan tasik akan kering. Tapi kita jarang lihat sungai menjadi kering. Kenapa? Sungai tidak MENGUMPUL air tetapi MENGALIRKAN air. Dari aliran itu, ramai di hiliran boleh menangkap ikan, berperahu, mengairi tanaman, minum, mandi, memasak dan lain-lain. BERKONGSILAH.

TIPS MENCEGAH ANAK JADI DEGIL

**TIPS MENANGANI ANAK YANG
DEGIL**

**APA YANG TIDAK KENA DENGAN
USTAZ AUNI? APA HUBUNGANNYA
DENGAN RPWP?**

**TIPS MEMBENTUK KETAKWAAN ANAK
ISTERI**